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ANRE: Suntem pregatiti sa acordam licenta pentru Termoenergetica

Presedintele Autoritatii Nationale de Reglementare în Energie (ANRE), Dumitru Chirita, a declarat vineri,

în cadrul conferintei Focus Energetic, ca institutia este pregatita sa acorde licenta pentru functionarea

Termoenergetica atunci când Primaria va trimite toate documentele necesare.

"În legatura cu Termoenergetica, am primit o parte dintre documente. Nu am primit înca ceea ce a hotarât

Consiliul General pentru a putea sa dam licenta acestei societati. Înteleg ca e o procedura acolo la Primarie care

trebuie parcursa. Hotarârea trebuie transmisa Prefecturii, Prefectura trebuie sa spuna daca e în regula sau nu. Dupa

care vin documentele la noi. Suntem pregatiti ca în momentul în care ajung toate documentele la noi, a doua zi sa

dam licenta si relatia dintre Elcen si Termonenergetica sa fie o relatie comerciala în conditiile legii", a spus

Dumitru Chirita.

Termoenergetica va prelua activitate companiei Radet, care a intrat în faliment. Aceasta are un capital de 20.000

de lei, iar momentan nu este functionala, pâna când nu va fi licentiata si capitalizata.

"Administratorul judiciar al Elcen a spus noi pâna se licentiaza si pâna îsi rezolva problema Termoenergetica noi

avem nevoie de o comanda din partea Primariei Bucuresti, data prin lichidatorul judiciar de la Radet, prin

administratorul Primariei Drobeta Turnu Severin, ca sa putem continua furnizarea agentului termic. Înteleg ca

astazi, s-a rezovat acest lucru, exista aceasta comanda data si pâna când se licentiaza Termoenergetica, care poate

fi o licentiere rapida, dar pâna când transfera personalul, pâna când îsi rezolva problema financiara, ca nu e

suficienta hârtia de licenta. Gânditi-va ca acea energie termica trebuie platita. Termoenergetica are bani acum? Nu

are niciun ban. Capitalul ei e de 20.000 de lei. Trebuie sa rezolve mâine în sedinta Consiliului General si o

capitalizare a Termoenergeticii, ca altfel nu are capacitate financiara si pâna plateste populati îi trebuie o luna,

poate chiar si doua luni pâna încaseaza banii de la populatie, deci problema nu s-a terminat", a explicat ministrul

Economiei, Energiei si Mediului de Afaceri, Virgil Popescu în cursul serii de miercuri, la Realitatea TV.
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